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شــاید یکی از عمل های زیبایی که این 
روزها با اقبال بلندی روبه رو است جراحی 
بینی می باشد، عملی که نه تنها در بین 
خانم ها بلکه در بین مردان نیز طرفداران 
خاص خــود را دارد و این طــور به نظر 
می رسد که تبدیل به مد شده است.البته 
نباید فراموش کرد که این جراحی در کنار 
آن که بینی شما را خوش فرم کرده و بر 
زیبایی ظاهری شما می افزاید، مشکلات 

و عوارضی را نیز به همراه دارد.
میزان مرگ و میر ناشــی از 

عمل هر دو سال یک بار 
یکی از بزرگترین ترس های افرادی که 
تحت عمل جراحی بینی قرار می گیرند، 
احتمال مرگ در حین عمل اســت. اما 
جراحی زیبایی یکــی از کم خطرترین 
اقدامات پزشکی است، به طوریکه  سالانه 
۲۵۰۰۰ عمل بینــی در ایران انجام می 
شود و طبق آمار، میزان مرگ و میر ناشی 
از عمل هر دو سال یک بار ممکن است ۲ 
نفر هم نباشد که با پیشرفت علم پزشکی، 
این تعداد هر سال در حال کاهش است.

البته هنوز هم هستند کسانی که نتیجه 
جراحی بینی را هندوانه بسته می دانند   
یا اینکه فکر می کنند برای یک عملیات 
رضایت بخش، آســان و ایمن فقط باید 

خوش شانس باشید.
تاثیرات چشمگیر در اعضای 

صورت از مزایای عمل بینی 
البته در کنار معایب عمــل بینی نباید 
از مزایای آن نیز غافل شــد چرا که این 
عمل برای برخی افــراد لازم و ضروری 
اســت و  این جراحی کمک می کند تا 
ایرادات ظاهری بینی به خوبی برطرف 
شــوند و افرادی که از قوز روی بینی یا 
پهنای آن رنج یم برند ظاهری زیباتر و 
جذاب تر در بینی ایجاد کنند. تغییرات 
ایجاد شده در بینی به اندازه ای است که 
تاثیرات چشمگیری در ســایر اعضای 
صورت ایجاد می کند و باعث می شــود 
که اعتماد به نفس فرد نیز افزایش یابد. 
زیبایی ظاهری امروزه نقش مهمی برای 
حضور در اجتماع افراد دارد و بسیاری از 
خانم ها و آقایان جراحــی بینی را برای 
افزایش جذابیــت و زیبایی چهره انجام 
مــی دهند.جراحی بینــی کمک می 
کند که ســایز بینی در اندازه متناسب 

ایجاد شود، برخی افراد که از بینی های 
بزرگی برخوردارند مــی توانند تا اندازه 
ای که امکان آن وجود دارد ســایز بینی 
را کوچک کنند. ممکن است فرد بینی 
پهنی داشته باشد که آسیب های ظاهری 

ناخوشایندی را ایجاد کرده باشد. 
اگر  از ظاهر بینی خود راضی 

نیستید عمل کنید 
جراحی بینی برای کسانی مناسب است 
که از ظاهر بینی خود راضی نیستند و به 
 اجبار یا توصیه دیگران این کار را انجام

 نمی دهنــد. اراده و میــل باطنی فرد 
نقش مهمی در این عمل دارد چرا که در 
صورت تحمیل یا نارضایتی قبلی بعد از 
دیدن نتیجه ممکن است دچار پشیمانی 
شوند. حتی اگر نتیجه عمل بسیار مطلوب 
و ایده آل شده باشد. جراحی بینی برای 
خانم ها و آقایان به یک اندازه ضرورت دارد 
اما این جراحی در بین خانم ها طرفدار 
بیشــتری دارد. در مجموع افرادی که از 
قوز بینی رنج می برنــد و یا دچار کجی 
بینی هستند می بایست این عمل را انجام 
دهند. همینطور افــرادی که بینی های 
پهن و باز دارنــد نیز برای کوچک کردن 
پره هــای بینی از این عمــل کمک می 
گیرند. جراحی بینی بــرای افرادی که 

پل بینی پهنی دارند نیز توصیه می شود 
و  اگر مشکلات تنفســی وجود داشته 
باشد طی عمل جراحی بینی برطرف می 
شود و برای تنفس بهتر نیاز است که این 

جراحی انجام شود.
کاهــش احســاس درد و 
ناراحتــی در جراحی های 

امروز
جراح حین عمل زیبایی بینی به اجزای 
صورت و فرم کلی چهــره توجه ویژه ای 
دارد و نسبت به تناسب آن تغییرات لازم 
را انجام می دهــد.در عمل بینی تمامی 
اســتانداردهای زیبایی مد نظر قرار می 
گیرند تا تیغه  بینی و پره های آن در ایده 

آل ترین فرم خود قرار بگیرند. 
جراحی بینی برای از بین بردن آســیب 
های ظاهری بینی و یا بــرای ایجاد فرم 
ایده آل تر در آن انجام می شود. طی عمل 
بینی برخی از مشکلات عملکردی بینی 
مانند انحراف بینی و مشکلات تنفسی 
به خوبی برطرف می شود و درمان های 
لازم برای اصلاح تنفــس در افرادی که 
دارای پولیپ بینی هســتند انجام می 
شود. همچنین اگر بینی انحراف داشته 
باشــد موارد لازم برای اصلاح آن انجام 
می شــود و در ادامه زیبایی بینی انجام 

می شــود. تیغه ی بینی به خوبی قرینه 
سازی و باریک تر می شود و فرم ایده آلی 
از جانب جراح ایجاد می شود.در گذشته 
پزشــکان قبل از گچ گیری بینی برای 
کنترل خونریزی دو عدد تامپون یا فتیله 
در سوراخ بینی قرار می دادند. اما به  مرور 
متوجه شدند که در آوردن تامپون واقعا 

برای بیماران دردناک است. 
خوشــبختانه امروزه با ابداع اسپلینت 
بینی که ساختار سیلیکونی دارد، دیگر 
نگرانــی در این زمینه وجــود ندارد. در 
واقع، جراحی بینی به روش بسته و بدون 
تامپون روندی مشابه گذشته دارد، فقط 
با این تفاوت که با جایگزینی اسپلینت 
بینی دیگر بیمار احساس درد و ناراحتی 
نمی کند.در رینوپلاســتی بسته نیز  که 
گاهی به آن رینوپلاستی داخل بینی نیز 
گفته می شود، جراح تمام برش ها را در 
داخل ســوراخ های بینی ایجاد می کند. 
در نتیجه بینی به طور کامل باز نشده و 
ســاختار زیرین آن خیلی خوب نمایان 
نمی شــود. تمام کارهــا از طریق منافذ 

باریک ایجاد
شده در هر سوراخ بینی انجام می شود و 
جراح دید محدودی دارد. به  همین  دلیل، 
انتخاب یک جراح ماهــر و دیدن نمونه  

کارهای قبلی وی ضروری است.علاوه  بر 
عدم وجود جای زخم قابل مشاهده، عمل 
جراحی بینی به روش بسته نسبتا سریع 
است و منجر به تورم زیاد یا دوره نقاهت 
طولانی نمی شود. معمولا تحت بیهوشی 
عمومی انجام می شود، زیرا می تواند منجر 
به تجمع خون در گلو شود که در صورت 
هوشیاری بیمار به طور بالقوه خطرناک 
است.هنگامی که بی  حس شدید، جراح 
برش هایی را در داخل سوراخ های بینی 
شما ایجاد می کند. سپس از این طریق 
پوســت را از غضروف جــدا می کند و با 
افزودن یا تراشیدن غضروف یا استخوان 
روند تغییر شــکل بینی را آغاز می کند.

البته شــاید بتوان گفت پوست یکی از 
مهم ترین اعضایی اســت که بیش تر از 
بقیه در معرض آسیب های بعد از عمل 
جراحی بینی قرار دارد. این آســیب ها 
و مشکلات پوست، همیشــگی نبوده و 
حتی با انجــام مراقبت های پس از عمل 
جراحی می تــوان از بــروز آن ها پیش 
گیری کنیــد. حتی اگر موفــق به این 
کار نشــدید، با انجام راه هــای مختلف 
درمانی نظیر لیــزر کردن بــه راحتی 
 می توانید به درمان مشکلات پوستی تان 

بپردازید.
اغلــب پزشــکان زیبایی 
خطرات و عوارض جراحی را 

از بیمارانشان پنهان می کنند
اما در کنار محاســن عمل بینی معایب 
آن را هم بایــد دید که مهمترینش عدم 
رضایت ظاهری بعد از عمل است .علاوه 
بر این، بر اساس ساختار ژنتیکی، عمل 
جراحــی می تواند عملکــرد و کارکرد 
بدن را دچار مشکل کند .در کشور های 
توســعه یافته، عمل جراحی باید تحت 
نظر و با مجوز روانشناس انجام پذیرفت 
و چنانچه دلیلی بر انجــام عمل زیبایی 
پیدا نشود، ممکن است تمایل به جراحی 
زیبایی به عنوان یک اختلال مثل اختلال 
وسواس، خود زشت پنداری و مسائلی از 
این قبیل شناخته شود و در این صورت 
فــرد باید بــرای درمان اختــلال اقدام 
نماید. اما در کشــور ما اینگونه نیست.

بروز افســردگی پس از جراحی زیبایی 
نیز بسیار بیشــتر از آن چیزی است که 
مردم تصور می کنند. این در حالی است 
که اغلب پزشــکان زیبایــی خطرات و 
 عوارض جراحی را از بیمارانشان پنهان 

می کنند.

 جاده کندوان را سیل برد
  ایرنا:  رییس هلال احمر چالوس شمار مصدومان 
وقوع سیل پنجشنبه شــب در محدوده رستوران 
دربند جاده کندوان را سه نفر اعلام کرد که به مراکز 

درمانی اعزام شدند.
امیرحسین عســکرزاده با بیان این که، مصدومان 
در کوتاهترین زمان به مراکز درمانی منطقه اعزام 
شدند، افزود: مصدومان در محوطه رستوران یادشده 

بودند و حال عمومی آن ها خوب است.
به گفتــه وی خودروهایی که در بســتر رودخانه 
چالوس بر اثر شدت ســیلاب مفقود شدند، بدون 
سرنشــین بودند. وی اظهار داشــت : به دســتور 
اســتاندار مازندران عوامل امدادی از جمله هلال 
احمر ، راهداری و پلیــس راه و مدیریت بحران در 

منطقه سیل زده تا پاکسازی کامل حضور دارند.
فرماندار چالوس هم گفت : ســیل پنج شنبه شب 
متاسفانه سه دستگاه خودروی بدون سرنشین را 
با خود برد. محمد شــریفی افزود: ساعت ۲۰ و ۳۰ 
دقیقه گزارش شد که سیلی در روستای » فشکور« 
بخش مرزن آباد رخ داده کــه در ادامه با طغیانی 
شــدن رودخانه چالوس منجر به وقوع سیلاب و 
انسداد جاده کندوان شد.وی اظهار کرد : متاسفانه 
سرنشینان این خودروها در رستوران دربند مشغول 
صرف شام بودند که سیل آمد و خودروهای آنان را 
برد و تاکنون اثری از این خودروهای ناپدیده شده، 

مشخص نیست.

 مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
خراسان رضوی:

کنگره ملی زعفران در خراسان 
رضوی برگزار می شود
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news@ naslefarda.net 

محمد امین بابایــی مدیرکل تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی خراســان رضوی ازبرگزاری کنگره ملی 
زعفران بامحوریت اتاق تعاون و فعالان این بخش 
درخراســان رضوی خبر داد.«محمدامین بابایی« 
درنشست هم اندیشــی و برنامه ریزی کنگره ملی 
زعفران گفت:باتوجه بــه نامگذاری پنجم آبان ماه 
بعنوان »روز ملــی زعفران«در تقویم کشــور و از 
آنجایی که خراســان رضوی قطب زعفران کشور 
محسوب می شود،کنگره ملی زعفران بامحوریت 
اتــاق تعــاون و دســتگاه های مرتبــط ازجمله 
جهادکشاورزی دراســتان برگزارخواهدشد.وی 
معرفــی ظرفیت هــای بخش تعاون در توســعه 
کشــاورزی بخصوص کشــت و فرآوری زعفران 
راازجمله اهداف برگزاری ایــن کنگره بیان کردو 
افزود:بــرای شــتاب بخشــیدن بــه چــرخ 
تولیدواقتصادبایدگفتمان تعاون درجامعه نهادینه 
شــود.مدیرکل تعاون،کارورفاه اجتماعی خراسان 
رضوی بااشاره به شعارامسال نیزاظهار کرد: »جهش 
تولیدبامشارکت مردم« به وضوح برنقش و مشارکت 
مردم دراقتصادتأکیدداردو »تعاون« جلوه عینی و 
عملی اقتصادمردمــی اســت.بابایی بهره گیری 
ازظرفیت و توان »سهامدار غیرعضو«دربخش تعاون 
راازاولویت های ایــن حوزه درخراســان رضوی 
برشــمردوادامه داد: توسعه فعالیت های مبتنی بر 
تعاون محصور نیست و می بایست از همه پتانسیل 
هابرای ترویج و تبیین گفتمان تعاون و مزیت های 
ایــن بخــش بــه مــردم اســتفاده کــرد.وی 
اظهارکرد:فلســفه تعاون صرفاجذب سرمایه های 
خردنیست، بلکه ایجاد اشتغال برای سهامداران و 
اســتفاده از علم و دانش اعضادرراســتای توسعه 
فعالیت ها و گســترش فرهنگ کارگروهی و خرد 
جمعی از راهبردهای اساسی این بخش است.ابوی 
رئیس اتاق تعاون خراسان رضوی هم در این نشست 
افزود: با توجه و نگاه ویژه رئیس جمهور شــهید به 
حوزه تعاون و تأکید بر ســهم این حوزه در اقتصاد 
کشــور، لازم اســت از توان و ظرفیت تعاون برای 
گسترش عدالت و نقش دادن به فعالیت های مردمی 
در توسعه کشور استفاده کرد. وی گفت: دبیرخانه 
کنگره زعفران خراسان رضوی بزودی با محوریت 
اتــاق تعــاون و با همــکاری جهاد کشــاورزی و 
دســتگاه های مرتبط راه اندازی خواهد شد .مدیر 
باغبانی سازمان جهاد کشاورزی خراسان رضوی نیز 
اظهار کرد: ۷۰ درصد سطح کشت زعفران کشور در 
پهنه جغرافیایی این اســتان قرار دارد.نجف زاده 
گفت: ۹۱ هزار تن ســطح زیر کشــت زعفران در 
خراسان رضوی است و بالغ بر ۱۰۵ هزار بهره بردار 

در این بخش فعالیت می کنند.

 شهرداری علی آباد کتول:

بهره برداری ازپارکینگ عمومی 
رایگان درخیابان جنگلده
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ابوذر اسفندیاری پور شهردار شهرعلی آباد کتول 
ازبهره برداری ازپارکینگ عمومی رایگان درخیابان 
جنگلده ایــن شهرخبرداد.ابوذراســفندیاری پور 
شهردارشــهرعلی آباد کتول با اعــلام خبر فوق 
گفت:به جهت کاهــش  بارترافیکــی ورفاه حال 
شــهروندان بخصــوص درمحــدوده پرترافیک 
چهارراه جنگلــده ،یک واحــد پارکینگ عمومی 
رایگان جهت بهره مندی ورفاه حــال مردم عزیز 
علی آباد کتول با مشــارکت شــهرداری وشورای 
اسلامی شهر وبخش خصوصی درخیابان درخیابان 
 جنگلده جنب چهارراه مجلسی آماده بهره برداری

 شد.
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 علی فرمانی رییس شورای اسلامی شهر  
قزوین تاکید کرد: 

 شهرداری  قزوین برای ایجاد 
شور انتخاباتی و تحقق مشارکت 

حداکثری مردم تلاش کند 

نسل فردا/  گروه ایران
news@ naslefarda.net 

 تمام ظرفیتهای مادی و معنوی در شــهرداری 
قزوین بــرای ایجاد شــور انتخاباتــی و تحقق 
مشــارکت حداکثری مردم در صحنه انتخابات 

ریاست جمهوری به کار گرفته شود. 
  علی فرمانی رییس شورا با بیان اینکه اقدامات 
شــهرداری ها موجب تقویت مشارکت مردم در 
انتخابات می شود، اظهار کرد: با توجه به تأکیدات 
مقام معظم رهبری )مدظله العالی( در راستای 
ایجاد شور و نشاط اجتماعی برای مشارکت مردم 
در انتخابات تلاش داریم تمام ظرفیت های مادی 

و معنوی خود را به میدان بیاوریم. 
 وی ادامه داد: ضروری اســت شــور و نشــاط 
اجتماعــي براي حضــور حداکثری مــردم در 
انتخابات پیش رو فراهم شود و مدیریت شهری 
قزوین نیز در این جهــت برنامه ریزی های لازم 
را در فضاسازی شهری و استفاده از بیلبوردها و 
امکانات در اختیار برای نصب بنرها و پوسترهای 
انتخابات داشــته باشــد.  به گفته وی؛ هدف از 
تبلیغات محیطی، تأثیرگذاری بر میزان مشارکت 
مردم در انتخابــات و افزایش حس امیدواری به 
نظام است .  فرمانی تصریح کرد: این تکلیف همه 
ماست که با اســتفاده از ظرفیت های در اختیار 
برای ترغیب مــردم به مشــارکت در انتخابات 

ریاست جمهوری تلاش کنیم.

عضو شورای شهراستان قزوین:

اجرای نهضت آسفالت در 
اولویت اجرای طرح های 

شهری قزوین قرار گیرد

نسل فردا/  گروه ایران
news@ naslefarda.net 

رئیس کمیسیون مالی شورای شهر قزوین 
گفت: نهضت آســفالت شــهری بر ســایر 
پروژه های شــهری اولویت داده شود، چرا 
که آسفالت مناسب در رضایت مندی مردم 

خیلی اثرگذار است.
ولی چگینی در جلســه علنی شورای شهر 
قزوین اظهار کرد: برای اصلاح آسفالت معابر 
در شهر قزوین هر منطقه شــهرداری باید 
دستگاه مجزایی داشته باشد تا دیگر منتظر 
ورود سازمان عمران شهرداری قزوین نماند.

وی با بیــان اینکه اجرای نهضت آســفالت 
نیاز به اســتقلال کاری پیمانکاران مناطق 
شهرداری دارد، اضافه کرد: نهضت آسفالت 
شــهری بر اجرای ســایر پروژه های شهری 
اولویت داده شــود، چرا که آسفالت مناسب 

در رضایت مندی مردم خیلی اثرگذار است.
عضو شورای شهر قزوین با انتقاد از وضعیت 
آسفالت معابر شهری قزوین گفت: وضعیت 
آسفالت در بیشــتر از ۹۰ درصد میادین و 
چهارراه های شهر قزوین مناسب نیست و این 
وضعیت آسفالت در شأن شهر مرکز استان و 

شهری که داعیه گردشگری دارد، نیست.
چگینی افزود: در ضمن آسفالت تأثیر بسیار 
زیادی روی رضایت گردشــگران دارد و به 
همین خاطر نباید از کنار موضوع آســفالت 
ساده عبور کنیم. بنابراین پیشنهادم این است 
که برای هر منطقه شــهری یک پیمانکار با 
دستگاه روکش کننده جداگانه در نظر بگیریم 
تا در فصــل کاری امســال بتوانیم وضعیت 

آسفالت شهر را بهبود ببخشیم.

اخبار روز

سرشبکه برگزارکننده مسابقات زیرزمینی  گرفتار شد مهار گسترش آتش سوزی باران مهمان شهرها می شود
نسل فردا : پلیس امنیت عمومی فرماندهی انتظامی ویژه غرب تهران پس از شناسایی 
سَرشبکه برگزارکننده مسابقات زیرزمینی داخل قفس توســط اتباع غیرمجاز و برخی 
گردانندگان داخلی در اســتان های تهران و قزوین؛ طی عملیاتی فنی تعداد ۶۰ نفر اتباع 
غیرمجاز و ۳۰ نفر تبعه داخلی را که در مبارزات، شرط بندی و قمار نقش داشتند دستگیر و 
به مرجع قضایی معرفی نموده است. همچنین سرشبکه و عاملان اصلی برگزاری بازداشت 
و محل مبارزات پلمب شده است.مرکز اطلاع رسانی فرماندهی انتظامی ویژه غرب تهران 
تاکید کرد که لازمه برگزاری مسابقات ورزشی در چارچوب قانونی، با کسب مجوز رسمی 

و رعایت ایمنی و سلامت افراد شرکت کننده به ویژه جوانان و نوجوانان قابل انجام است.

نسل فردا : امروز و فردا  ) ۲۶ و ۲۷ خرداد( در برخی نقاط شمال غرب، دامنه های شمالی 
و جنوبی البرز، دامنه های مرکزی زاگرس، بخش هایی از مرکز کشور، ارتفاعات استان های 
کرمان و یزد، شمال و شرق فارس در ساعات بعدازظهر و اوایل شب، رگبار باران، گاهی 
رعد و برق و وزش باد شدید موقت پیش بینی می شود.  صادق ضیاییان  رئیس مرکز ملی 
پیش بینی و مدیریت بحران مخاطرات وضع هوای ســازمان هواشناسی ادامه داد: روز 
دوشــنبه )۲۸ خرداد(، شمال اســتان های اردبیل، آذربایجان غربی، گیلان و ارتفاعات 
استان های مازندران، ســمنان، البرز و تهران در بعدازظهر رگبار پراکنده و وزش باد رخ 

می دهد. 

نسل فردا : سخنگوی سازمان مدیریت بحران کشور گفت: با توجه به وقوع حریق در چهار 
استان غربی کشــور در حال حاضر ۵ فروند بالگرد و یک فروند هواپیمای آبپاش ایلوشین از 
جمعیت هلال احمر و نیروی هوافضای سپاه پاسداران در حال اطفای حریق و انتقال نیروها 
به مناطق صعب العبور هستند.حسین ظفری افزود: فرایند اطفای حریق به صورت زمینی و 
هوایی با مشارکت ستادهای مدیریت بحران استان های خوزستان، ایلام، کرمانشاه و لرستان 
در حال انجام است.معاون پیشگیری و کاهش خطرپذیری سازمان مدیریت بحران خاطرنشان 
کرد: در این استان ها تقریبا گسترش آتش سوزی مهار شده ولی همچنان احتمال وقوع حریق 

در سایر نقاط وجود دارد.

رضا پورکاظم/  گروه ایران
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رییس کل دادگستری اســتان قزوین با همراهی 
جمعی از مســوولان دســتگاه قضایی و دولتی، از 

شرکت فولاد خرمدشت تاکستان بازدید کرد.
حجت الاسلام والمسلمین علی مصطفوی نیا رئیس 
کل دادگستری استان قزوین به همراه سعید اقبالی 
بازرس قضایی و بازرس کل استان، محسن رستمی 
مدیر کل صنعت، معدن و تجارت استان قزوین، رضا 
صفاری مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی استان 
قزوین و جمعی از مســوولان قضایی شهرســتان 
تاکستان از شــرکت فولاد خرمدشــت تاکستان 
بازدید کردند و از نزدیــک در جریان فعالیت های 
صورت گرفته و دغدغه هــای پیش روی این واحد 

تولیدی قرار گرفتند.
»صادرات به ۱۴ کشور دنیا در رزومه شرکت 

فولاد خرمدشت قرار دارد«
در جریــان ایــن بازدید مهنــدس مجید 
ســعیدیان مدیرعامــل شــرکت فولاد 
خرمدشت تاکستان با اشــاره به فعالیت های این 
مجموعه اظهار کرد: شــرکت فولاد خرمدشــت 
تاکستان یک مجموعه تولیدکننده مقاطع طویل 
فولادی شــامل میلگرد از ســایز ۸ تا ۳۲ آجدار با 

گریدهای A۲ ، A۳ و A۴ می باشد.
وی افزود: همچنین در اســتان کرمانشاه 
اقدام به تولید شــمش به عنوان مواد اولیه 
ساخت میلگرد کرده ایم و مجموعاْ در هر دو کارخانه 
فولاد خرمدشت و کرمانشــاه، ۲۷۰ نفر به صورت 

مستقیم مشغول فعالیت هستند.
عضو هیات مدیره اتحادیه صادرکنندگان 
استان قزوین تصریح کرد: در استان قزوین 
علاوه بر میلگرد، مفتول کششی تولید می کنیم که 
در صنایع خودروســازی، خانگی و ســاختمانی 

مصرف می شــود ضمن اینکه میلگــرد آجدار هم 
عمدتا در صنعت ساختمان استفاده می شود.

عضو هیات رییســه اتاق بازرگانی قزوین 
عنوان کرد: ظرفیت تولید مجموعه فولاد 
خرمدشت تاکســتان حدود ۳۰۰ هزار تن میلگرد 
آجدار و کلاف در سال است، همچنین میزان تولید 
شمش در واحد کرمانشاه نیز ۱۰۰ هزار تن سالانه 

می باشد.
بازرس انجمن نوردکاران فولادی کشور با 
اشاره به اهمیت کیفیت بخشی به تولیدات 
در شرکت فولاد خرمدشت تاکستان، گفت: نگاه ما 
در عرصه تولید همواره بر مبنای ارتقاء سطح کیفیت 
تولیدات بوده زیرا شرکت ما، صادرات محور است و 
خوشبختانه در این عرصه تقریبا به نتایج خوبی هم 
دست یافته ایم به طوریکه صادرات به ۱۴ کشور دنیا 

در رزومه شرکت فولاد خرمدشت قرار دارد.
رییــس هیات مدیــره شــهرک صنعتی 
خرمدشت همچنین گفت: در جریان بازدید 
ضمن تشریح اقدامات صورت گرفته و برنامه های در 
دست پیگیری شرکت فولاد خرمدشت تاکستان در 
عرصه تولیــد و اشــتغالزایی، به بیان مســائل و 
دغدغه هایی پرداختیم که طی ماه های اخیر سرعت 
حرکت ما در مسیر اهداف تعیین شده را کاهش داد.

ســعیدیان اذعان کــرد: شــرکت فولاد 
خرمدشت یکی از شرکت های تاثیرگذار در 
حوزه تولید مقاطع فولادی استان قزوین می باشد 
که در حال حاضر با مسائلی در حوزه های بانکی و 

ارزی مواجه است.
وی ادامه داد: با توجه به دستورالعمل های 
جدید، شــرکت هــای تولیدکننده فولاد 
موظف شده اند ارز حاصل از صادرات محصول خود 
را به قیمت نیمایی به دولت ارائه دهند. این موضوع 
مشکلات جدی را به وجود آورده است چراکه ما مواد 

اولیه مورد نیــاز خود را با دلار ۶۰ هــزار تومانی از 
بــورس کالا خریداری می کنیم و در این شــرایط 
چطــور مــی توانیــم بــه قیمــت دلار ۴۰ هزار 

تومانی)نیمایی( تعهدات ارزی خود را انجام دهیم.
عضو هیات مدیره اتحادیه صادرکنندگان 
استان قزوین اضافه کرد: متاسفانه مصوبات 
اخیر، مشکلات زیادی را برای ما در بحث تامین مواد 
اولیه به همراه داشته اســت. این مساله باعث شده 
شرکت فولاد خرمدشت تاکستان که طی سالهای 
گذشــته به عنوان صادرکننده اول استان قزوین 
مطرح بوده، صادرات محصــولات خود را از ابتدای 
سال جاری متوقف کند. شرکت فولاد خرمدشت 
تاکســتان تا این تاریخ حتی یک دلار از ارز نیمایی 
بانک مرکزی استفاده نکرده و مواد اولیه خود را از 
طریق ارز حاصل از صادرات تامین کرده است و این 

موضوع باید مورد توجه قرار گیرد.
بازرس انجمن نوردکاران فولادی کشــور 
خاطرنشان کرد: در جریان بازدید امروز از 

مسوولان ارشد دولتی و قضایی درخواست کردیم به 
این موضوع که به نوعی یــک دغدغه جدی برای 
فعالان بخش خصوصی و به ویژه تولیدکنندگان و 
صادرکنندگان فولاد به شمار می رود، ورود موثری 

جهت گره گشایی داشته باشند.
مدیرعامل شرکت فولاد خرمدشت تاکستان 
در پایــان گفــت: امیدواریم در راســتای 
حمایت از تولید و با دســتور مقام عالی قضایی در 
اســتان، موارد مطرح شده حل  شــوند تا بتوانیم 
همچون گذشته گام های بلندی در صحنه تولید، 
اشــتغالزایی و مهمتــر از آن در بخــش صادرات 
کشــورمان  بــرای  ارزآوری  و   محصــول 

برداریم.
گفتنی است در جریان این بازدید حجت الاسلام 
مصطفوی نیا رییس کل دادگستری استان قزوین 
ضمن بررسی موارد مطروحه، دستوراتی را جهت 
رفع موانع ایجاد شده برای شرکت فولاد خرمدشت 

تاکستان صادر کرد.

 بازدید رییس کل دادگستری استان قزوین از 
»شرکت پرافتخار فولاد خرمدشت تاکستان صادر کننده و صنعتگر برتر«استان قزوین


